

التاريخ : 2023/12/06م

السادة/ الشركات والمؤسسات الفردية في إمارة دبي التابعة لبيوت العطلات
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

الموضوع: تعميم رقم (02) لسنة 2023م بشأن تركيب واستخدام نظام الأقفال الذكية Keyless

تُهدىكم مؤسسة تنظيم الصناعة الأمنية أطيب تحياتها مُتمنية لكم دوام التوفيق والسداد، وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وبالرجوع إلى القانون رقم (12) لسنة 2016م بشأن تنظيم الصناعة الأمنية في إمارة دبي وتعديلاته، وإلى قرار مجلس الإدارة رقم (01) لسنة 2018م بإصدار اللائحة التنفيذية للقانون رقم (12) لسنة 2016م بشأن تنظيم الصناعة الأمنية في إمارة دبي، وإلى القرار الإداري رقم (06) لسنة 2023م بشأن إضافة مواصفات ومُتطلبات فنية لبيوت العطلات المُعتمد في المؤسسة.

على جميع شركات بيوت العطلات الإلتزام بالتسجيل في نظام الأقفال الذكية وتركيب أجهزة الأقفال المعتمدة لدى مؤسسة تنظيم الصناعة الأمنية في مُدة أقصاها 2023/12/31م تفادياً لأي مخالفات.

رابط التسجيل : (<https://keyless.ae>)

للاستفسارات يرجى التواصل على البريد التالي: customer@ira.gov.ae أو الاتصال على 600 500 100

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير...



مُدير إدارة التراخيص والتصاريح
المهندس/ ماجد ابراهيم الزرعوني



Subject: Circular No. (2) of 2023 Regarding the installation and use of the keyless smart lock system approved by the Security Industry Regulatory Agency.

The Security Industry Regulatory Agency extends its warmest greetings to you, wishing you continued success and prosperity. In reference to the aforementioned subject and in accordance with Law No. (12) of 2016 regarding the regulation of the security industry in the Emirate of Dubai and its amendments, and referring to Board Resolution No. (01) of 2018, which issued the Executive Regulations for Law No. (12) of 2016 regarding the regulation of the security industry in the Emirate of Dubai, and Administrative Decision No. (6) of 2023 regarding adding specifications and technical requirements for holiday homes.

All holiday homes companies must register in the keyless portal and to install the smart locks approved by the agency with a maximum period till 31 December 2023 to avoid any violations.

Registration link: (<https://keyless.ae>)

For any inquiry, please contact customercare@sira.gov.ae or call on 600 500 100.